
 

 

 
    Vergadering Adviesraad Sociaal Domein 

 
        02 oktober 2023, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 
Aanwezig;   Janet, Peter, Marike, Theo, Ellen, Rita, John, Hans en Marian 
Afwezig met bericht; Mieke, Robbert 
Bezoekers; FWO vertegenwoordigd door Rudolf van der Flier, Rob Gussekloo en Inge Bunte 
 
1. De voorzitter opent de vergadering en begint met een korte voorstelronde. 
 
2. FWO (Federatie Wassenaarse Ouderen) is op bezoek om te kijken of de werkgroep 

Wonen, welzijn en zorg raakvlakken heeft met de ASD.   
 FWO heeft 2 keer per jaar overleg met de wethouders Sociaal Domein, de zorg (SWZ 

en Ommerenpark) en de woningbouwcoöperaties en proberen de doelen van de 
FWO hiermee vooruit te helpen. 
➢ FWO vraagt zich af hoe wij tot advies komen. Net als de ASD geeft ook de FWO 

advies. De ASD geeft gevraagd en ongevraagd advies en wordt daarnaast ook 
regelmatig meegenomen in het traject van beleidsvorming. 

➢ Respijtzorg; FWO wil graag logeerhuis om mantelzorgers (m.b.t. dementie) te 
ontlasten in Wassenaar. In gesprekken hierover wordt dit afgeraden omdat de 
investering te hoog is. Omliggende gemeenten zijn aangesloten bij Jan van 
Foreest huis in Terheijden. Wil of kan de ASD zich hier hard voor maken?  
ASD vraagt zich af of de behoefte hiernaar is gepeild? En de ASD adviseert op 
beleidsniveau, niet op individuele maatregelen, om het beleid uit te voeren. De 
ASD kan, als we het nieuwe WMO beleid krijgen, wel in de gaten houden hoe de 
kwaliteit van de mantelzorg t.o.v. ouderen op peil blijft. 

➢ Zorgen om burgerparticipatie van ouderen.  
➢ Woonzorg; FWO heeft begrepen dat er een woonzorgvisie komt per 2024. 

FWO wil levensbestendig bouwen in de picture brengen bij de 
woningbouwcoöperaties. 

   
Conclusie van de ASD is dat we in onze advisering de ouderen niet uit het oog 
moeten verliezen. Wassenaar vergrijst in hoog tempo.     

    
2. Conclusies n.a.v. presentatie 

We moeten als ASD op beleidsniveau blijven. Is er samenhangend ouderenbeleid? 
Punt meenemen naar bestuurlijk overleg. 

 
4. Het verslag van 04 september is geaccordeerd en wordt formeel vastgesteld. De 

actiepuntenlijst is geactualiseerd.   
 
5.  Raadsinformatiebrieven 
            Informatiebrieven 2023 | Wassenaar 

➢ 77 Lokale inclusie (Hans en Rita) 
Uit de informatiebrief blijkt dat er al veel keuzes zijn gemaakt. 
Doorvragen bij coördinator Inclusie om te kijken wat we als ASD kunnen 
betekenen. 
 

https://www.wassenaar.nl/informatiebrieven-2023


 

 

 
 

➢ 57 Bevat de CUP. Dit is ook handig om te gebruiken bij de verschillende 
werkgroepen maar ook om het tijdpad te gebruiken dat in het CUP is geschetst: 
welke beleidsinitiatieven en -ontwikkelingen staan op de rol de komende jaren? 

                                 
6. Ingekomen stukken 

➢ Sociaal Team Wassenaar (Ellen)      
Zorgen omdat er geen aparte ruimte is om mensen met een probleem, privé, te 
helpen. Er is geen loket. Dit punt zullen we benoemen in bij het bestuurlijk 
overleg op 26 oktober. 
 

➢ Reactie gemeente op ASD-advies beleidsplan voor- en vroegschoolse educatie 
(VVE) 2023-2026. 
Dit is de eerste keer dat een formele reactie volgt vanuit Burgemeester en 
Gemeentesecretaris op een ASD-advies. De vraag is hoe om te gaan met deze 
reactie. Afgesproken wordt dat we de gemeente laten weten dat we de reactie 
waarderen, maar verder niet meer inhoudelijk ingaan op de reactie. 

 
7.  Focusgroepen en werkwijze rond advisering. 

➢ In de decembervergadering gaan we ons richten op de indeling van de 
focusgroepen en wat een goede werkwijze is om op basis van de focusgroepen 
de advisering te organiseren. 

     
8. Rondvraag  

Marian geeft aan graag reacties te ontvangen wanneer mails met vragen of 
informatie worden rondgestuurd. Soms blijft het te stil. Oproep aan iedereen om 
hier gehoor aan te geven.   

 
 Sluiting 
 
 


